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Vragen van het lid De Roon (PVV)
aan de minister van Justitie over de
lage aangiftecijfers met betrekking tot
misdrijven. (Ingezonden 16 februari
2009)

1
Bent u op de hoogte van het feit dat
van slechts 28% van de in de periode
2005–2008 gepleegde misdrijven bij
de politie aangifte wordt gedaan?1

2
Deelt u de mening dat het
schrikbarend is dat bijvoorbeeld van
slechts 7% van de zedenmisdrijven en
van slechts 33,9% van de
mishandelingen bij de politie aangifte
wordt gedaan?

3
Hoe verhouden deze cijfers zich tot de
aangiftecijfers in de periode
1995–2005?

4
Hoe verklaart u deze lage cijfers?
Bestaat er voldoende inzicht in de
redenen waarom slachtoffers zo
weinig aangifte doen? Zo nee, wilt u
dan daarnaar alsnog onderzoek laten
doen? Zo ja, wat gaat u doen om de
aangiftebereidheid te verbeteren?

5
Wilt u ook in het bijzonder onderzoek
laten doen naar de mate waarin
slachtoffers vertrouwen hebben dat
de politie daadwerkelijk iets met hun
aangifte gaat doen en dat het

daadwerkelijk tot berechting van de
daders komt? Zo nee, waarom niet?

1 CBS webmagazine, 9 februari 2009: «Vaker
aangifte bij vermogensdelict dan bij
geweldsdelict».

Mededeling

Mededeling van minister Hirsch
Ballin (Justitie) (ontvangen 5 maart
2009)

Hierbij deel ik u mee dat de
schriftelijke vragen van het lid De
Roon (PVV) van uw Kamer over de
lage aangiftecijfers met betrekking tot
misdrijven (ingezonden 16 februari
2009) niet binnen de gebruikelijke
termijn kunnen worden beantwoord,
aangezien nog niet alle benodigde
informatie is ontvangen.
Ik streef ernaar de vragen zo spoedig
mogelijk te beantwoorden.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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